
Gratulerer 

18. august vedtok kommunestyret i Flå områdereguleringsplan for Turufjell. Gjennom denne planen 

åpner det seg store muligheter for at Flå kan ta en sentral plass i utviklingen av hyttereiselivet på det 

sentrale Østlandet. Fjellet på Flå er Oslos nærmeste fjellområde og nettopp det med reiseavstand 

betyr mer og mer for hytteturisten.  

Det er ingen selvfølge at hytteutviklingen har blitt en viktig næring i Flå. Bortsett fra grunneierne var 

det ikke mange lokale som trodde at hyttebygging på Gulsviksetran (Høgevarde) skulle bli noen 

suksess. Høgevarde-utbyggingen og det grunnlaget som her har blitt lagt, ikke minst gjennom 

prosjektet Gulsvik fra fjord til fjell, kommuneplanens samfunnsdel og kommuneplanens arealdel har 

vært inspirasjon for andre grunneiere. Dette har ført til at nye arealer er klargjort for å bidra til lokal 

vekst og sysselsetting. 

Arealpolitikk er ikke enkelt. Politikerne i Flå har gjennom planlegging og prioriteringer vært tydelige 

på at Flå skal bli en betydelig hyttekommune, og at utviklingen skal foregå som en utvidelse av 

eksisterende hytteområder. Vi ønsker å bevare store urørte arealer, og vi ønsker utbygginger som i 

størst mulig grad kommer lokalbefolkningen til gode. Dette innebærer at en del av de som allerede 

har hytte i Flå får flere naboer, men samtidig vil alle som har hytte i vår kommune nyte godt av store 

arealer med «villmark».  

Bygg og anlegg er den sektoren som har økt mest i Flå de siste åra og jeg mener mange nå må gripe 

muligheten. Det er spennende å oppleve at store deler av ungdomskullene hvert år starter på 

yrkesfag. Ungdommen ser mulighetene og flere og flere av dem satser på Flå.  

Høgevarde og Turufjell er en kraftfull, framoverlent og robust satsing på næringsutvikling i distrikts- 

Norge. Det er bare å ønske lykke til 

 

Flå - først i Hallingdal 

Tor Egil Buøen 
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